
 

 

ПРОТОКОЛ  

 

03.06.2021     м. Черкаси     № 3 

 

Засідання громадської  

ради при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Присутні: 33 члени громадської ради (відповідно до розпоряджень Черкаської 

обласної державної адміністрації від 19.04.2021 № 195, від 26.05.2021 № 294); 

 

Запрошені:  

– голова Черкаської обласної державної адміністрації – Скічко Олександр 

Олександрович,  

– представники структурних підрозділів Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

– директор Черкаського обласного відділення фонду соціального захисту 

інвалідів – Хоменко Ольга Миколаївна; 

– представники інститутів громадянського суспільства області; 

– представники засобів масової інформації області. 

Відсутні: члени громадської ради: Зелененко Леонід Леонідович, Ткалич 

Руслан Володимирович. 

 

СЛУХАЛИ:  Більду А. О., який повідомив, що з 35 осіб зареєструвалися 

для участі в засіданні 33 особи, зокрема 2 особи – у режимі онлайн (Бурлаченко 

Петро Дмитрович, Гаршина Ліна Валентинівна). Відповідно до п. 22 

Положення про громадську раду (№ 76 від 01.03.2021) засідання  

є правоможним, якщо на ньому присутні (у тому числі дистанційно) не менш як 

половина її членів від загального складу. 

Більда А. О., який поставив на голосування питання про затвердження 

порядку денного засідання громадської ради із внесеними доповненнями: 

 

1. Виступ голови Черкаської обласної державної адміністрації  

Олександра Скічка. 

2. Виступ директор Черкаського обласного відділення фонду соціального 

захисту інвалідів – Ольга Хоменко.  

3. Затвердження зразка посвідчення члена громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації. 

4. Обговорення пропозицій щодо змін до положення про громадську 

раду при Черкаській обласній державній адміністрації та звернення  

до компетентних органів про внесення запропонованих змін. 

5. Затвердження персонального складу комісій громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації; 

6. Обрання голів комісій громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації; 
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7. Про проведення голосувань громадської ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації дистанційно та прийняття рішень із 

застосуванням електронних засобів зв’язку. 

8. Обрання члена громадської ради при Черкаській обласній державній 

адміністрації для включення до робочої групи обласної державної 

адміністрації щодо розвитку заповідної справи в області. 

9. Різне. 

Проголосували: „за“ – одноголосно. 

 

1. З першого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Скічка Олександра Олександровича, голову Черкаської 

обласної державної адміністрації, який привітав новостворену громадську раду 

при Черкаській обласній державній адміністрації з початком роботи: 

„Ввітаю вас усіх! Ви є представниками новоствореної громадської ради 

при ОДА. І мені приємно сьогодні з вами всіма познайомитись! Сподіваюсь,  

у подальшому безпосередньо ваша й загалом наша спільна робота буде 

конструктивною та плідною. 

Комунікація з громадськістю – важливий напрямок у роботі. Моє  

ж першочергове завдання – сприяти їхньому вирішенню.  

Готовий почути ваші думки, пропозиції щодо перспектив розвитку нашого 

регіону та розраховую в подальшому на ефективну співпрацю. Певен, нам 

вдасться її налагодити“. 

В обговоренні взяли участь: Лисенко Я. І., Савіцька О. П., Фоміна Н. М., 

Путря Ю. М., Стадник В. В., Керей В. І., Сіфер-Сєдов О. О. 

Члени громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації 

підняли важливі питання, які обговорили з Олександром Олександровичем 

Скічком, зокрема: 

– щодо створення штабу оборони Черкащини, як органу комунікацій між 

владою, військовими та цивільним населенням на випадок можливого початку 

бойових дій; 

– щодо створення робочої групи по захисту безпритульних тварин; 

– щодо створення національного природного парку „Холодний яр‟; 

– щодо дорожніх робіт; 

– щодо створення робочих місць в Черкаській області. 

ВИРІШИЛИ: Зазначену інформацію взяти до відома. 

 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Святенка О. В., який запросив до виступу директора 

Черкаського обласного відділення фонду соціального захисту інвалідів – Ольгу 

Миколаївну Хоменко, яка повідомила, що в зв’язку  із змінами у законодавстві 

– забезпеченням технічними та іншими засобами реабілітації осіб  

з інвалідністю, дітей з інвалідністю та інших окремих категорій населення  

і виплати грошової компенсації вартості за самостійно придбані технічні та 

інші засоби реабілітації  займаються територіальні відділення фонду 

соціального захисту інвалідів. 
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ВИРІШИЛИ: Зазначену інформацію взяти до відома та в подальшому, за 

ініціативи Черкаського обласного відділення фонду соціального захисту 

інвалідів, від імені громадської ради при Черкаській обласній державній 

адміністрації звернутись до Кабінету Міністрів України щодо . 

 

3. З третього питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Святенка О. В., який продемонстрував розроблений зразок 

посвідчення члена громадської ради при Черкаській обласній державній 

адміністрації. 

Більда А. О. поставив на голосування питання, щодо затвердження 

запропонованого зразка посвідчення члена громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 33; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 

ВИРІШИЛИ: затвердити запропонований зразок посвідчення члена 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації. 

 

4. З четвертого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Бурлаченка  П. Д., який повідомив, що 03.06.2021 зустрічався  

з головою громадської ради при Міністерстві юстиції України – Паскевська 

Юлія та членами зазначеної громадської ради. Обговорили питання щодо 

можливості співпраці громадської ради при Черкаські обласній державній 

адміністрації в напрямку спільних проектів. Говорили про підписання 

меморандуму громадської ради при Міністерстві юстиції України  

та громадської ради при Черкаські обласній державній адміністрації.  

Путря Ю. М. запропонував звернутись до голови Черкаської обласної 

державної адміністрації щодо внесення змін до положення про  громадську 

раду при Черкаські обласній державній адміністрації. 

Більда А. О. поставив на голосування питання, про звернення до голови 

Черкаської обласної державної адміністрації щодо внесення змін до положення 

про  громадську раду при Черкаські обласній державній адміністрації. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 1. 

ВИРІШИЛИ: підготувати звернення до голови Черкаської обласної 

державної адміністрації щодо внесення змін до положення про  громадську 

раду при Черкаські обласній державній адміністрації. 

 

5. З п’ятого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який відповідно до заповненої форми оголосив 

персональний склад 10 постійних комісій громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації: 
 

1. Комісія з питань інформаційної, духовної, гендерної та етнічної 

політики, конституційних прав і свобод громадя: 
 

1. Гуляницька Валентина Григорівна; 

2. Калиновська Тетяна Станіславівна; 

3. Мисник Віктор Григорович. 
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2.  Комісія з питань забезпечення зайнятості населення, бюджету, 

фінансів, розвитку підприємництва, євроінтеграції та промислової 

політики: 
 

1. Богун Максим Михайлович; 

2. Бурлаченко Петро Дмитрович; 

3. Калиновська Тетяна Станіславівна; 

4. Кривденко Олександр Олександрович; 

5. Матвєєв Олексій Михайлович; 

6. Олійник Василь Васильович; 

7. Путря Юрій Миколайович; 

8. Шевченко Петро Васильович. 
 

3. Комісія з питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та 

моніторингу діяльності правоохоронних органів. 
 

1. Гичка Анатолій Миколайович; 

2. Кривденко Олександр Олександрович; 

3. Матвєєв Олексій Михайлович; 

4. Лисенко Ярослав Іванович; 

5. Олійник Василь Васильович; 

6. Осмоловський Олесь Якович; 

7. Панімаш Олександр Андрійович. 
 

4. Комісія з питань розвитку інструментів місцевої демократії, розвитку 

громад та територій Черкаської області: 
 

1. Виноградов Дмитро Сергійович; 

2. Касян Андрій Іванович; 

3. Керей Вячеслав Іванович; 

4. Лавров Ярослав Павлович; 

5. Оліфіренко Віталій Миколайович; 

6. Сіфер-Сєдов Олег Освальдович; 

7. Шеревеня Андрій Дмитрович. 
 

5. Комісія з питань охорони здоров’я, материнства, дитинства, 

соціального захисту населення; реабілітації та ресоціалізації осіб з 

інвалідністю: 
 

1. Виноградов Дмитро Сергійович; 

2. Гаршина Ліна Валентинівна; 

3. Зайнчківська Лідія Іванівна; 

4. Калиновська Тетяна Станіславівна; 

5. Керей Вячеслав Іванович; 

6. Мисник Віктор Григорович; 

7. Попович Олександр Вікторович; 

8. Стадник Володимир Володимирович; 

9. Шевченко Петро Васильович. 
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6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України, учасників бойових дій, 

осіб з інвалідністю внаслідок війни, питань підтримки та соціального 

захисту учасників АТО/ООС: 
 

1. Гичка Анатолій Миколайович; 

2. Зелененко Леонід Леонідович; 

3. Лисенко Ярослав Іванович; 

4. Олійник Василь Васильович; 

5. Осмоловський Олесь Якович; 

6. Панімаш Олександр Андрійович. 
 

7. Комісія з питань спорту, молоді та туризму: 
 

1. Бучковська Алла Вікторівна;  

2. Зайнчківська Лідія Іванівна; 

3. Максьома Микола Миколайович; 

4. Мірошніченко Костянтин Валентинович; 

5. Оліфіренко Віталій Миколайович; 

6. Попович Олександр Вікторович; 

7. Савіцька Оксана Петрівна; 

8. Сіфер-Сєдов Олег Освальдович; 

9. Стадник Володимир Володимирович; 

10. Ткалич Руслан Володимирович; 

11. Шеревеня Андрій Дмитрович. 
 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарств: 
 

1. Бурлаченко Петро Дмитрович; 

2. Виноградов Дмитро Сергійович; 

3. Гаршина Ліна Валентинівна; 

4. Гуляницька Валентина Григорівна; 

5. Керей Вячеслав Іванович; 

6. Кривденко Олександр Олександрович; 

7. Лавров Ярослав Павлович; 

8. Матвєєв Олексій Михайлович; 

9. Попович Олександр Вікторович; 

10. Путря Юрій Миколайович; 

11. Сіфер-Сєдов Олег Освальдович; 

12. Стадник Володимир Володимирович; 

13. Ткалич Руслан Володимирович; 

14. Фоміна Наталія Максимівна; 

15. Шевченко Петро Васильович. 
 

9. Комісія з питань екологічної безпеки та охорони природних ресурсів: 
 

1. Бурлаченко Петро Дмитрович; 

2. Бучковська Алла Вікторівна; 

3. Гаршина Ліна Валентинівна; 
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4. Гичка Анатолій Миколайович; 

5. Зелененко Леонід Леонідович; 

6. Касян Андрій Іванович; 

7. Лисенко Ярослав Іванович 

8. Мисник Віктор Григорович; 

9. Мірошніченко Костянтин Валентинович; 

10. Осмоловський Олесь Якович; 

11. Панімаш Олександр Андрійович; 

12. Путря Юрій Миколайович; 

13. Савіцька Оксана Петрівна; 

14. Фоміна Наталія Максимівна; 
 

10. Комісія з питань культури, освіти і науки, сім’ї та дітей: 
 

1. Богун Максим Михайлович; 

2. Бучковська Алла Вікторівна; 

3. Зайнчківська Лідія Іванівна; 

4. Зелененко Леонід Леонідович; 

5. Касян Андрій Іванович; 

6. Лавров Ярослав Павлович; 

7. Максьома Микола Миколайович; 

8. Оліфіренко Віталій Миколайович; 

9. Савіцька Оксана Петрівна; 

10. Ткалич Руслан Володимирович; 

11. Фоміна Наталія Максимівна; 

12. Шеревеня Андрій Дмитрович. 

 

Більда А. О., поставив на голосування питання, щодо затвердження 

озвученого персонального складу постійних комісій громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 1. 

ВИРІШИЛИ: затвердити озвучений персональний склад постійних комісій 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації. 

 

6. З шостого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який запропонував сформованим комісіям 

надати кандидатури голів зазначених постійних комісій громадської ради  

при Черкаській обласній державній адміністрації 
 

1. Комісія з питань інформаційної, духовної, гендерної та етнічної 

політики, конституційних прав і свобод громадя: 
 

Калиновська Тетяна Станіславівна; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 
 

2.  Комісія з питань забезпечення зайнятості населення, бюджету, 

фінансів, розвитку підприємництва, євроінтеграції та промислової 

політики: 
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Бурлаченко Петро Дмитрович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 
 

3. Комісія з питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та 

моніторингу діяльності правоохоронних органів. 
 

Осмоловський Олесь Якович; 
 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 

 

4. Комісія з питань розвитку інструментів місцевої демократії, розвитку 

громад та територій Черкаської області: 
 

Виноградов Дмитро Сергійович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 
 

5. Комісія з питань охорони здоров’я, материнства, дитинства, 

соціального захисту населення; реабілітації та ресоціалізації осіб з 

інвалідністю: 
 

Керей Вячеслав Іванович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 
 

6. Комісія з питань ветеранів Збройних Сил України, учасників бойових дій, 

осіб з інвалідністю внаслідок війни, питань підтримки та соціального 

захисту учасників АТО/ООС: 
 

Лисенко Ярослав Іванович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 
 

7. Комісія з питань спорту, молоді та туризму: 
 

Стадник Володимир Володимирович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 17; „проти“ – 11; „утримались“ – 2. 
 

8. Комісія з питань транспорту, дорожньої інфраструктури, 

містобудування та житлово-комунального господарств: 
 

Путря Юрій Миколайович: 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19; „проти“ – 0; „утримались“ – 8. 
 

Гуляницька Валентина Григорівна 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 11; „проти“ – 0; „утримались“ – 20. 
 

 

9. Комісія з питань екологічної безпеки та охорони природних ресурсів: 
 

Фоміна Наталія Максимівна; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 30; „проти“ – 0; „утримались“ – 2. 
 

10. Комісія з питань культури, освіти і науки, сім’ї та дітей: 
 

Зелененко Леонід Леонідович; 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 30; „проти“ – 0; „утримались“ – 2. 
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Більда А. О., поставив на голосування питання, щодо затвердження голів 

постійних комісій громадської ради при Черкаській обласній державній 

адміністрації 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 

ВИРІШИЛИ: затвердити зазначених голів постійних комісій громадської 

ради при Черкаській обласній державній адміністрації. 

 

7. З сьомого питання порядку денного. 

 СЛУХАЛИ: Більду А. О., який поставив на голосування питання щодо  

проведення громадською радою при Черкаській обласній державній 

адміністрації голосування дистанційно та прийняття рішень із застосуванням 

електронних засобів зв’язку. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32; „проти“ – 0; „утримались“ – 0. 

ВИРІШИЛИ: проведені громадською радою при Черкаській обласній 

державній адміністрації голосування дистанційно та прийняття рішень із 

застосуванням електронних засобів зв’язку вважати дійсними. 

 

8. З восьмого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Більду А. О., який повідомив, що до громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації звернулось Управління екології  

та природних ресурсів Черкаської обласної державної адміністрації листом  

від 21.05.2021 № 11408/02/10-02-16 щодо надання кандидатур для включення 

до складу робочої групи обласної державної адміністрації щодо розвитку 

заповідної справи в області. 

Запропоновано дві кандидатури – Святенко О. В. та Савіцька О. П. 

Після заслуховування мотивації кожного з кандидатів, запропоновано 

шляхом рейтингового голосування обрати кандидата для включення до складу 

робочої групи обласної державної адміністрації щодо розвитку заповідної 

справи в області. 

Святенко О. В. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19. 
 

Савіцька О. П. 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 10. 
 

За обох кандидатів: 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 32. 

 

ВИРІШИЛИ: Для включення до складу робочої групи обласної державної 

адміністрації щодо розвитку заповідної справи в області надати обох членів 

громадської ради при Черкаській обласній державній адміністрації. В разі, 

якщо можливо включити лише одного з них, то це буде особа яка набрала 

більшість голосів: 

Святенко Олексій Вікторович – заступник голови громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації, голова громадської організації 

„Автомайдан-Черкаси“ ЄДРПОУ 39311172 (0674013338, avtotransport@ukr.net); 

mailto:avtotransport@ukr.net
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Савіцька Оксана Петрівна – член громадської ради при Черкаській 

обласній державній адміністрації, голова Черкаського обласного благодійного 

фонду „Життя“ ЄДРПОУ  41742647, (0984828979, press1klub@gmail.com). 

 

9. З дев’ятого питання порядку денного. 

9.1 СЛУХАЛИ: Більду А. О., який повідомив, що до громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації звернулась громадська організація 

„Правова Черкащина‟ з сприяння у вирішенні зазначеного в листі питання, а 

саме передачі земельної ділянки у власність (користування) СФГ 

„Перспектива‟ (Звернення додається). 

В обговоренні взяли участь всі члени громадської ради ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації. 

ВИРІШЕНО: Зазначене звернення надати на розгляд постійній комісії з 

питань антикорупційної політики, боротьби з корупцією та моніторингу 

діяльності правоохоронних органів та надати заявнику відповідь у місячний 

термін. 

 

9.2 СЛУХАЛИ: Більду А. О., який повідомив про запрошення до участі  

в конгресі громадських організації України, який проходить щотижня онлайн  

в системі ZOOM. Для участі необхідно зареєструватись за посиланням 

зазначеним в листі голови інформаційного комітету Конгресу – Ковальова 

Анатолія Костянтиновича (лист додається). 

 

9.3 СЛУХАЛИ: Більду А. О., який запропонував обрати мобільний 

додаток, в якому буде функціонувати група громадської ради ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації (вайбер або телеграм). 

В обговоренні взяли участь більшість членів громадської ради. 

ВИРІШЕНО: група громадської ради ради при Черкаській обласній 

державній адміністрації функціонуватиме в мобільному додатку телеграм. 

 

 

Голова засідання       Андрій БІЛЬДА 

 

Секретар засідання      Катерина КРУПЕНКО 

mailto:press1klub@gmail.com

